
Fleece må ut fra butikkhyllene! 
 
I 2022 selges det fortsatt syntetisk fleece i klesbutikker, interiørbutikkene og som 
hobbymatriell. Ifølge Miljødirektoratet kan det løsne opptil 1900 plastpartikler fra ett enkelt 
plagg i løpet av en vask. Noe av dette havner i naturen, hvor mye er vanskelig å kalkulere.  
Men tenker en at hver innbygger i Norge handler 1 nytt fleeceplagg i løpet av et år utgjør det 
ca. 5,4 millioner plagg. Vaskes plagget 1 gang i mnd. utgjør det 64,8 millioner vask og antall 
plastartikler som slippes ut blir et tall som burde overvelde de fleste.   
 
Det meste av plast som ikke blir gjenvunnet havner i jorda vår og havet vårt.  
 
Marfo, senter mot marine forsøpling viser til Studier gjort på fisk og andre organismer som 
viser at nanoplast trolig kan tas opp cellene i mage og tarm til blodbanen gjennom en 
mekanisme som kalles endocytose.  
 
Med den kunnskapen vi har tilegnet oss om plast samt fokuset på klima og miljø henger vi 
etter når det kommer til å stille krav til produsenter og forhandlere av tekstiler.  
 
Det bør ikke lenger tillates omsetning av syntetiske fleece artikler.  
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